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HÍREK, RENDEZVÉNYEK

Ingyenes parkolást!
■■ A közintézményeknél in-
gyenessé kellene tenni a par-
kolást, mert nehezen kiszá-
mítható az ügyintézés idõtar-
tama – mondta sajtótájékoz-
tatóján Bense László Erik, az
MDF veszprémi szervezeté-
nek elnöke.  Hozzátette, az
önkormányzati rendelet ilyen
jellegû módosítása jelentõs
mértékben javítaná az embe-
rek közérzetét.

Segítenék 
a vállalkozókat
■■ Pelczné Gáll Ildikó, a Fidesz
alelnöke és dr. Horváth Zsolt
országgyûlésiképviselõ-jelölt
részvételével tartottak sajtó-
tájékoztatót Kis- és középvál-
lalkozók helyzete a Gyur-
csány-csomag bevezetése
után címmel vasárnap.

Együtt, egymás ellen
■■ Jutaspusztán bemutatkoz-
tak a 10. számú választókerü-
let képviselõjelöltjei pénte-
ken. Dr. Szalay András SZDSZ,
Hartmann Ferenc MSZP, dr.
Bense László Erik MDF, vala-
mint Miklós Gábor, a zöldek
polgármester-jelöltje ismer-
tette röviden programját.
Meghallgatták az ott élõk ké-
réseit, de szó esett a Házgyá-
ri út–Tüzér utca keresztezõ-
désében épülõ körforgalom-
ról is.

Segítség pályázatokhoz
■■ Minden segítséget meg-
adok, és biztosítom majd a
szükséges információkat ah-
hoz, hogy a térség minél na-
gyobb részt kaphasson a
2007–2013 közötti fejleszté-
si lehetõségekbõl – mondta
sajtótájékoztatóján Szájer Jó-
zsef Európa parlamenti képvi-
selõ. Navracsics Tibor ország-
gyûlési képviselõ vállalta,
hogy tájékoztatja Szájer Jó-
zsefet a II. nemzeti fejlesztési
terv részletetirõl. Dr. Horváth
Zsolt országgyûlésiképviselõ-
jelölt úgy fogalmazott, az
unió nem bal- vagy jobbolda-
li, hanem jó és rossz pályáza-
tok között dönt, és a kistele-
püléseknek is van lehetõsé-
gük uniós forrásokhoz jutni.
Debreczenyi János polgármes-
terjelölt felhívta a figyelmet
arra, hogy ha nem megfelelõ-
en használják fel az elnyert
uniós támogatásokat, akkor
vissza kell majd fizetni.

A közbiztonság 
kérdései
■■ Közbiztonsági fórum lesz
Gyulafirátóton, a körzeti
megbízotti irodában – Posta
utca 32. – szeptember 22-én,
pénteken 17 órakor. A ren-
dezvényen részt vesz a rend-
õrkapitányság képviselõje,
Birtalan Ferenc helyi képviselõ
és Hámori József, a polgárõr
egyesület vezetõje.

Jelöltek a
Dózsavárosban
■■ A városrész képviselõjelölt-
jei mutatkoznak be a
Dózsavárosi Baráti Kör szer-
vezésében, szeptember 26-
án kedden, 18 órakor. Hely-
szín a klubkönyvtár.

Lakossági fórum
■■ Lakossági fórumot tart
Szalay András önkormányzati
képviselõ szeptember 28-án
16 órakor a Dózsavárosi
Klubkönyvtárban. Vendég
Dióssy László polgármester.
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Kuszifutár kerékpáros futárszolgálat
Veszprémben és a környezõ településeken!  Sürgõs, most kell, de nincs aki elvigye, elhozza?

Idõközi országgyûlésiképviselõ-választás Veszprémben
Október 1-jén idõközi országgyûlésiképviselõ-választást tartnak a veszprémi 6. számú választókörzetben. 

A voksolás a májusban mandátumot szerzett dr. Horváth Balázs halála miatt vált szükségessé. A megmérettetésen három jelölt indul, az alábbiakban az õ programjaikat ismerhetik meg.

Dr. Horváth Zsolt 
(Fidesz–KDNP)

Komoly feladatnak és a közösségek képviseletét megva-
lósító szolgálatnak tekintem a képviselõjelölti megbíza-
tást. Nekem most több feladatom is van. Vállalom egy „po-
litikai örökség” fenntartását, további gondozását. Dr. Hor-
váth Balázs az elmúlt 16 évben országgyûlési képviselõi
munkája által tiszteletet és megbecsülést vívott ki magá-
nak a térségben. A megkezdett munkát folytatom. Fontos
feladatom lesz a kistelepülési intézményhálózat, iskolák,
óvodák mûködésének biztosítása. Meg kell állítani azt az
elhibázott kormányzati intézkedéssorozatot, amely ve-
szélybe sodorja ezek fenntarthatóságát. Díjat alapítok
olyan pedagógusok számára, akik több évtizede magas
színvonalú munkát végeznek a térség oktatási intézmé-
nyeiben. Célul tûztem ki, hogy visszaszerzem a térség ér-
dekérvényesítõ helyét az M8 Fõút Térségi Fejlesztési Ta-
nácsban. Minden erõmmel támogatni fogom a Nagyvá-
zsony–Veszprém közötti kerékpárút megvalósulását. Tér-
ségi összefogást hirdettem a helyi kis- és középvállalkozók
támogatására, munkahelyek teremtésének elõsegítésére.
Arra kérem önt, hogy támogassa a tisztességgel és szakér-
telemmel végzett képviselõi munkát.        

Katanics Sándor
(MSZP–SZDSZ)

Veszprémnek az elmúlt négy év 12 milliárd forint támoga-
tást jelentett. Intézmények, utak újultak meg, körforgalmak
létesültek. Mûtõblokkok kerültek átadásra, van korszerû mû-
füves pályája, új levéltára, egyetemi diákhotelja, megszépült
épületei a várban. Kiváló rendezvényei: az Utcazene fesztivál,
a Vivace vagy a Veszprémi ünnepi játékok. Társrégióközpont
lettünk, onkológiai centrum, sportcsarnok épül városunkban,
korszerû hulladékkezelõ központ létesül, polgári repterünk
lesz, erõs tudásközponttá válhat a Pannon Egyetem.

A tiszta ivóvíz védelme érdekében az elmúlt évek nagy-
arányú közmûvesítései mellett további fejlesztésekre van
szükség. Odafigyelést igényelnek a nagy projektek, az M8-
as építése, 8-as autópálya teljes körû négysávosítása, a ke-
resztezõdési pontok balesetveszélyességének mielõbbi
megszüntetése, a Veszprém–Tapolca út korszerûsítése,
szakképzõ központok létrehozása, a Séd völgyének reha-
bilitációja, a kistérségi egészségügyi, oktatási, kulturális,
szociális intézmények fejlesztése. Fontos feladatunk a tö-
megsportolási lehetõségek biztosítása, a kerékpárutak, a
helyi turistalátványosságok, várromok, kálváriák, Baláca
további fejlesztése is.

Medveczki Zoltán
a Zöldek elnöke

Nem vagyok megélhetési politikus, így lemondok a tel-
jes képviselõi fizetésemrõl a 14 éven aluli gyermekek köz-
étkeztetésére, amennyiben megtisztelnek a bizalmukkal
és megválasztanak. Én nem a pénzért küzdök, hanem az
a vágyam, hogy õszinte tenni akarással szolgálhassam a
lakosság érdekeit. Ahhoz a fiatal politikus nemzedékhez
tartozom, akiket ok nélkül mellõztek a parlamentbõl és
az elmúlt 16 év azt bizonyítja, nélkülünk sosem lehet fel-
lendíteni az országot. Még az ellenfeleim is elismerik,
hogy fizikai és szellemi munka terén messze az átlag fe-
letti a teljesítõképességem, óriási lelkesedéssel, egyéni
anyagi érdekektõl mentesen küzdök évtizedek óta az
egészségügyért és a környezetvédelemért. Tiszta, erköl-
csös családi életet élek, sohasem voltam kicsapongó.
Igazságos döntéseket szoktam hozni, egyenes utakat já-
rok, nem félek kimondani az igazságot, és harcos típus va-
gyok, aki a túlerõtõl sem riad vissza. A tettek embereként
szoktak emlegetni, nem vagyok megvezethetõ, tetteimért
vállalom a felelõsséget, és megválasztásom esetén a visz-
szahívhatóságot. 

Több, a városban folyó be-
ruházással kapcsolatban
emelt kifogást a Védegylet
Veszprémért Egyesület leg-
utóbbi sajtótájékoztató-
ján. A polgármesteri hiva-
tal munkatársai cáfolták a
kritikákat.

Brányi Mária önkormányzati-
képviselõ-jelölt azt kifogásol-
ta, hogy a Pöltenberg és
Karacs Teréz utca közötti terü-
leten épült és nemrég átadott
játszótéren nem a terveknek
és elõírásoknak megfelelõ,
biztonságos eszközöket állí-
tottak fel, és jelenleg is ott van
még az építési törmelék, ami
veszélyt jelent a gyermekekre.
Cseke László önkormányzati-
képviselõ-jelölt arról beszélt,
hogy a Buhim-völgy megköze-
lítését biztosító két legfonto-
sabb útvonalon (Kopácsi József
és Buhim utca) egy idõben tör-
ténõ közmû-rekonstrukciós
munkák miatt sok a lakossági
panasz, mert nem kaptak elõ-
zetes értesítést a forgalomkor-
látozásról, és a gyalogosok
biztonságos közlekedése sem
megoldott. Az ott élõk csak
nagy kerülõvel, a Dózsa tér fe-
lõl tudják megközelíteni ott-
honukat. A jelöltek nem értik

azt sem, miért nincs megtisz-
títva a Kopácsy utca járdája az
építési törmeléktõl, illetve mi-
ért nem világítják meg a bal-
esetveszélyes árkokat, amikor
az kötelezõ lenne.

Kovács Zoltán, a városüze-
meltetési iroda munkatársa a
felvetett problémákra reagálva
elmondta, a Buhim utcában az
uniós támogatással megvaló-
suló csapadékvíz-fõgyûjtõ csa-
torna építési elõkészítõ mun-
kálatait kezdték meg a szüksé-
ges közmûkiváltásokkal. A vár-
ható munkákról korábban új-
ságunkban is megjelent egy ál-
talános tájékoztató, de az em-
lített utca lakóit, illetve a köz-
vetlen érintetteket a kivitele-
zést végzõ cég, a SADE Kft. is
kiértesítette. A Kopácsi utcá-
ban pedig a Bakonykarszt Zrt.
október 14-ig ivóvízvezeték-
rekonstrukciót végez. Kovács
Zoltán hozzátette, a helyszíni
bejárások során nem tapasz-
talt fennakadást a közlekedés-
ben, az utakon komolyabb
gond nélkül lehet közlekedni.
A csoportvezetõ szerint a ki-
alakított forgalmi rend megfe-
lelõ, bár vitathatatlan, hogy
minden közlekedõ illetve
munkát végzõ részérõl na-
gyobb odafigyelést igényel.

Dolgozni csak
pontosan, szépen

Lakossági fórumot tartott
Dobrev Klára Veszprémben.  A
miniszterelnök felesége elláto-
gatott a Cserhát-lakótelepen
lévõ idõsek otthonába is, majd
a Városi Mûvelõdési Központ
elõcsarnokában találkozott az
érdeklõdõkkel. A rendezvény
házigazdája Katanics Sándor or-
szággyûlési képviselõ volt. A
beszélgetés során szóba kerül-
tek a Magyar Televízió székhá-
zánál történtek is. A miniszter-
elnök felesége elmondta, az
események idején arra gon-

dolt, nem szeretné, ha bárki-
nek ebben az országban félnie
kellene.  

A fórumon beszéltek még a
kormány reformintézkedései-
rõl is, többek között a tandíj
bevezetésérõl, a gyógyszerpi-
ac liberalizálásáról. Dobrev
Klára úgy véli, azért nem jut
elegendõ támogatás a rászoru-
lóknak, mert bizonyos kedvez-
mények azoknak is járnak,
akik állami támogatás nélkül is
ki tudnák fizetni például a gáz-
számlát. 

Dobrev Klára 
Veszprémben
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Dobrev Klára

Bemutatta önkormányzati-
képviselõ-jelölteit az MDF.
Bense László Erik városi elnök,
önkormányzatiképviselõ-je-
lölt sajtótájékoztatójukon el-
mondta, jelöltjeik élvezik a
Magyar Vidék és Polgári Párt
támogatását, melynek alelnö-
ke Menyhért Mészáros László –
az egykori Kacsa magazin és
más lapok tulajdonosa –,
Veszprémben méretteti meg
magát. Bense elmondta, a
polgármester-választáson és
az  idõközi országgyûlési  vá-
lasztáson nem indul. Az okok
között említette, hogy a párt
elnöke a tavasszal feloszlatta
a veszprémi szervezetet,
melynek újjáépítése lekötöt-
te a tagság energiáját, és
probléma volt az ajánlószel-

vényekkel is. Úgy fogalma-
zott, megszerezték a kellõ
számú kopogtatócédulát, de
a határidõig nem tudták el-
juttatni a választási bizott-
sághoz. Programjukról szólva
elmondta, megreformálnák a
város parkolási rendszerét,
növelnék a zöldterületeket,
szorosabbá vonnák a város
egyetemi kötelékeit, testvér-
városi kapcsolatot alakítaná-
nak ki határon kívüli magyar-
lakta településekkel. Meny-
hért Mészáros László politi-
kai vitára hívta a Jeruzsálem-
hegy fideszes képviselõjelölt-
jét, Debreczenyi Jánost. Témá-
ul ellenfele több párton át-
ívelõ politikai életútját jelöl-
te meg.

Bemutatkozott az MDF

Az MDF önkormányzatiképviselõ-jelöltjei


